



Children are hospitalized by influenza more than any other age group.

With an annual flu shot, your child is 90% less likely to be hospitalized due to seasonal influenza. Protect your child. Get the flu shot. Free for children six months to 18 years old, pregnant women, parents and caregivers of children younger than five, people with chronic health conditions and the elderly. Be protected. Visit gnb.ca/flu or dial **811** for more information.

Les enfants sont hospitalisés pour la grippe plus souvent qu'aucun autre groupe d'âge.

Grâce au vaccin antigrippal annuel, votre enfant a 90 pour cent plus de chance d'éviter l'hospitalisation à cause de la grippe saisonnière. Protégez votre enfant. Obtenez le vaccin antigrippal. Gratuit pour les enfants âgés de six mois à 18 ans, les femmes enceintes, les gardiens d'enfants de moins de cinq ans, les personnes souffrant de maladies chroniques et les personnes âgées. Soyez protégé. Visitez le gnb.ca/grippe ou composez le **811** pour plus d'information.